
Protokół Nr 66/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty Kultury i Sportu 

Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 05 grudnia 2023 roku 

 

 

Porządek obrad posiedzenia Komisji Oświaty Kultury i Sportu. 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 21 listopada 2023 roku. 

4. Zaopiniowanie nagród i stypendiów sportowych dla sportowców i 

trenerów. 

5. Zapoznanie się z kosztorysem rozbiórki budynku KS Rybak w Trzebieży. 

6. Dyskusja poświęcona projektowi uchwały budżetowej na rok 2024. 

7. Zapoznanie się z pismami skierowanymi do Komisji OKiS. 

8. Omówienie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej w Policach. 

9. Sprawy różne, wolne wnioski. 

10. Ustalenie terminu kolejnego spotkania, zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1. 

Posiedzenie Komisji OKiS odbyło się w dn. 05.12.23r. Otworzyła je i 

prowadziła Przewodnicząca Komisji. Na podstawie listy obecności, stwierdziła 

quorum.  

Na posiedzeniu byli obecni : naczelnik Wydziału OK – W. Stefański, dyrektor 

OSiR – W. Echaust,  naczelnik i z – ca naczelnika Wydziału OR w Policach – 

A. Lemańska i K. Golema oraz członkowie Komisji OKiS.                                 

Ad.2.  
Jednogłośnie zatwierdzono zaproponowany przez przewodniczącą E. Ignaczak, 

porządek obrad. 

 

Ad.3. 
Nie było żadnych uwag do Protokołu Nr 65/2023r. z posiedzenia Komisji  

z dnia 21 listopada 2023r.  

 

Ad.4 

Komisja OKiS rozpatrywała i opiniowała tematykę dotyczącą przyznania 

nagród i stypendiów sportowych dla zawodników i trenerów, reprezentujących 

Gminę Police. 



Komisja OKiS głosowała, aby nagrody finansowe pozostawić  

w proponowanych kwotach ( 6 osób głosowało – za, 1osoba głosowała – 

przeciw, 2 osoby – wstrzymały się ). 

Komisja również wnioskowała za przyznaniem nagród rzeczowych, dla 

zawodników i trenerów zgłoszonych, a nienagrodzonych ze względów 

formalnych – 9 osób głosowało – za. 

Komisja OKiS złożyła wniosek formalny dotyczący podwyższenia stypendium 

sportowego dla zawodniczki UKL ,, Ósemka ‘’ Police – Oliwii Styczyszyn ( z 

200 zł – na 300 zł ) – 9 osób głosowało – za. 

 

Ad.5 

Dyrektor OSiR – W. Echaust szczegółowo omówił i wyjaśnił ( przedstawił 

obszerną dokumentację ) kosztorys związany z rozbiórką budynku KS Rybak w 

Trzebieży. 

 

Ad. 6 

Naczelnik Wydziału OK – W. Stefański, naczelnik i z – ca naczelnika Wydziału 

OP w Policach – A. Lemańska i K. Golema, szczegółowo omówili projekty 

budżetów, swoich wydziałów tj. Wydziału OK i OP. 

 

Ad. 7 

Komisja OKiS zapoznała się z pismem Rady Rodziców Niepublicznego Żłobka 

,,Bajkolandia‘’ Police, ul. Mieszka I 5B i ul. Przyjaźni 8 Police, w/s zwiększenia 

dofinansowania z budżetu Gminy Police, na pobyt dzieci w żłobku. 

 

Ad. 8 

Komisja OKiS omówiła i głosowała w/s przyjęcia projektu uchwały budżetowej 

Gminy Police na 2024r. – 4 osoby głosowały – za, 2 osoby głosowały – przeciw, 

2 osoby – wstrzymały się. 

 

Ad. 9 i 10 

Ustalono, że kolejne posiedzenie Komisji odbędzie się 23 stycznia 2024r.,  po 

czym nastąpiło zamknięcie posiedzenia Komisji OKiS 

 

 

 

 

Protokołował: 

S. Kajkowski                                                             Przewodnicząca Komisji 

 

  Ewa Ignaczak 
 


